

上海国际智能维护技术及工程应用展览会

Shanghai International Smart Maintenance Engineering Exhibition

2019.07.03-06 上海新国际博览中心·W5馆 Shanghai New International Expo Center Hall W5 www.shanghaiSMEE.com

展后报告 Post Show Report



Organized by:





















MDR

Maintenance

《智能维护行业发展报告2019-2020》 引领智能维护行业风向标,指明行业发展路线图。 《Smart Maintenance Development Report》 Leading the smart Maintenance Wave, Indicating the Industry Development Roadmap.



敬请期待! Coming soon!



吕新伟, 总经理 蒂姆维澳(上海)网络技术有限公司 Xinwei Lv, General Manager Teamviewer (Shanghai) Network Technology co. Ltd.

展会观众的专业性很强,来展台的客 户基本上都是我们的目标客户。我们 有计划预定下一年的活动,希望未来 的合作可以更多、更广。

The visitors of the exhibition are very professional, and the customers coming to the booth are basically our target customers. We have plans to schedule activities for the next year and hope that future cooperation will be more and wider.

对本届大会的参与企业和主题内容比

较关心,可以在大会上进行技术学习

和认识朋友,有预定明年活动的计划。

companies and themes of this conference, and

can conduct technical studies and meet friends

at the conference, we have plans to schedule

We are concerned about the participating

activities next year

iSESOL 智能云科



钱木, 华东区销售总监 智能云科信息科技有限公司 Tae Oian, Regional Sales Director iSESOL Information and Technology Co., Ltd.

展会很专业,我们所在的板块基本上都是 做预测性维护相关的企业,很有针对性。 来的观众也很专业,有不少是我们的目标 客户。将来我们希望能和主办方一起组织 有针对性的沙龙活动,进行更多的合作。

The exhibition is very professional, and the sections we are in are basically all related to predictive maintenance, which is very targeted. The visitors are also very professional, and many of them are our target customers. In the future, we hope to organize targeted salon with the organizers and carry out more cooperation.



北京亮亮视野科技有限公司 Yin Ma. Ecosystem and Business Director & Co-Founder Beijing LLVision Technology Co.,LTD

展会效果不错,能把与我们直接和间接 关联的客户都吸引过来,给我们的商机 带来非常精准的扩展。来展台的观众专 业性非常高,展会很多其他的展商对我 们来说也是目标客户,所以说今年的展 会对我们的帮助很大。希望未来能和主 办方讲行更多的合作。

The exhibition has a good effect and can attract customers who are directly and indirectly connected with us, bringing very precise expansion to our business opportunities. The visitors coming to our booth are very professional. Many other exhibitors at the exhibition are also target customers for us, so this year's exhibition has helped us a lot. I hope to have more cooperation with the organizers in the future.

参展商、参会嘉宾高度肯定 We were highly recognized by exhibitors and participants.

(一) 阿里云



吴雄斌,云业务总监(企业)

阿里云 - 上海 Frank Wu, Cloud Business Director(Enterprise) Alibaba Cloud - Shanghai



杨明川,发动机维护高级经理 北京奔驰汽车有限公司

Mingchuan Yang, Senior Engine Plant Maintenance Manager Beijing Benz Automotive Co., Ltd.

对本届大会的预测性维护的案例比较 感兴趣,希望未来在5G的企业化应用 上可以进一步讨论,本次大会有技术 应用的案例的收获,拓展了思维,对未 来5G技术带来的技术变革方向进行 了深入的思考。

We are interested in the cases of predictive maintenance in this conference. I hope that we can further discuss the application of 5G in the future. We have learned a lot of technology application, and expanded our thinking, also deeply thought through direction of teconology change that bought by 5G.

W MINO



比较关心本届大会的工业数据的并发 处理,数据分析的效果可以进一步的 讨论,有预定明年活动的计划。

We're more concerned about the concurrent processing of industrial data of this conference, the effect of data analysis can be further discussed, and we have plans to schedule activities next year.

左志军,数字化运营副总监 广州明珞汽车装备有限公司 Kevin Zuo, Deputy Director of Digital Operations Guangzhou MINO Automotive Equipment Co., Ltd.



See you in SMEE 2020!

智能维护与维修工程 及自动化领域的盛会

SMEE is an event in the fields of equipment, production line and facility.



2019









中国•上海新国际博览中心W1 Shanghai New International Expo Center Hall W1



感谢有您

Thank you for your support.

参展与参会

联系人:何禹 先生

电话:86-21-64681300*8092 邮箱:sean.he@for-expo.com

Exhibition & Conference

Contact: Mr. He

Tel: 86-21-64681300*8092 Email: sean.he@for-expo.com

报告

联系人:阮子昂 先生

电话:86-21-64681300*8010 邮箱:Ivan.Ruan@for-expo.com

Report

Contact: Mr. Ruan

Tel: 86-21-64681300*8010 Email: Ivan.Ruan@for-expo.com